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Dot. zapytania: Pana Radnego Andrzeja Kopackiego z dnia 29.05.2021r. 
 

Pytanie: 

Na prośbę Pana XXXXXXXXXX podejmuję interwencję w sprawie wjazdu do kozielskiego 

parku na wysokości ul. Piastowskiej 25. Chodzi o niedawno oddany do użytku  

i wykonany z kostki granitowej fragment alejki parkowej (Gabrieli Zapolskiej). Zdaniem 

mieszkańca kostka ta jest uciążliwa dla użytkowników (rowerzystów, matek z wózkami 

dziecięcymi, rolkarzy, osób mi wózkach inwalidzkich oraz pieszych) ponieważ "kocie łby" 

bardzo utrudniają przemieszczanie się tym odcinkiem.  

Proszę o odpowiedź na pytanie, dlaczego akurat na wspomnianym fragmencie traktu pieszego 

wybrano taką technologię (w innych miejscach parkowej alejki ona nie występuje)  

i czy zgodnie z sugestią mieszkańca istnieje szansa, aby w ramach gwarancji zniwelować "kocie 

łby", albo wymienić tę kostkę na taką, jaka występuje chociażby na uliczkach okalających 

kozielski rynek. Jest bowiem estetyczna i zarazem nie stwarza problemów przy 

przemieszczaniu się. 

 

Odpowiedź: 

Zabrukowany odcinek ul. Gabrieli Zapolskiej ma charakter drogi przeciwpożarowej a więc 

musi spełniać określone parametry. Z tych też względów program funkcjonalno-użytkowy jaki 

przekazano wykonawcy zadania zawierał dyspozycję wykonania nawierzchni drogi  

z kostki brukowej. Zadanie pn. „Przebudowa i budowa ciągów pieszo-rowerowych na Plantach 

Miejskich” było realizowane w formule zaprojektuj i wybuduj. Na etapie projektowym 

wykonawca dokonał szeregu uzgodnień, w tym z Zarządcą drogi oraz Wojewódzkim 

Konserwatorem Zabytków. Zamawiający nalegał by wykonać nawierzchnię z kostki grantowej 

ciętej. Z uwagi na wysokie i nie zaplanowane w ofercie przez wykonawcę koszty realizacji 

takiego rozwiązania ostatecznie zaakceptowano zastosowanie kostki granitowej łupanej.  

Sugerowana w interpelacji wymiana nawierzchni ul. Zapolskiej z zastosowaniem kostki ciętej 

byłaby zbyt kosztowna dla Gminy stąd nie znajdujemy uzasadnienia dla takich wydatków.   
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